
Labrador retrieverklubben     13/2023 
Protokoll ordinarie styrelsemöte    2023-08-19/20 
Scandic Hotell Örebro                                      §§ 131–147          
_________________________________________________________________________________  
Närvarande: Jan-Erik Ek, Bo Norling, Agnes Hellman, Kari Sundqvist, Ann-Charlotte Larsson, Ingegerd 
Wikström (suppleant 1 tjänstgör för Lena Karlsson), Amanda Einmaa (suppleant 2 tjänstgör för 
Jeanette Nordgren utom i §139) 
Rapporterat frånvaro: Lena Karlsson, Jeanette Nordgren deltar via telefon under §139. 
_________________________________________________________________________________  

§ 131 Mötets öppnande
V Ordförande hälsade välkommen och öppnade dagens möte

§ 132 Val av justerare
Att tillsammans med mötets ordförande justera protokollet utsågs Bo Norling

§ 133 Fastställande av dagordningen
Utsänt förslag till dagordning godkändes.

§ 134 Skrivelser – in/utgående
Förteckningen över in/utgående skrivelser genomlästes och det har inkommit en skrivelse där
man frågar varför man inte får länka sin blogg på LRKs hemsida. Motiveringen till att man hade
nekats var att bloggen kunde innehålla reklam.
Beslut: Styrelsen beslutade att LRKs länkningar till hemsidor/bloggar skall handla om
information om kennelns verksamhet och om detta uppfylles skall länkningen godkännas trots
eventuell kommersiell reklam.
Därefter lades skrivelserna till handlingarna.

§135 Föregående styrelseprotokoll.
Styrelsen gick igenom föregående protokoll som därefter lades till handlingarna.
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§ 136 Noterade AU-beslut
Det finns 2 protokollförda AU beslut
1. Då en av de inbjudna domarna har tackat nej till att döma till Club Show 2024 yrkade Agnes 

Hellman på att kontraktera en ersättare med bred kompetens inom rasen.

2. SSRK kommer att tillsätta en arbetsgrupp inför regelrevideringen där förslaget skall vara 
inlämnat till SKK (JhK) 31/12–2025. Regelrevideringsgruppen består av domarrepresentanter 
för de olika provkategorierna, jaktansvarig SSRK, representant från SKK JhK plus representant 
från varje rasklubb.
Jeanette föreslår att Bitte Sjöblom utses till att representera Labradorklubben i jaktliga 
frågor. Beslut: Styrelsen beslutade att fastställa AU:s beslut.

§ 137 Ekonomisk rapport
Bosse presenterade en ekonomirapport som visar att klubbens ekonomi är bättre än budget.
Styrelsen beslutade att ge Amanda och Kari i uppdrag att ta fram ett snyggt medlemsbrev.
Dessutom skall styrelsen jobba fram en handlingsplan hur man attraherar nya medlemmar.
Detta kommer också att vara en punkt på regionträffen.

§ 138 Avel/Mentalitet
Ingegerd informerade att Cilla Hamfeldt är sammankallande i SSRKs
Funktionsbeskrivningskommitté Retriever och Eva Masthagen är sammankallande i
arbetsgruppen för Funktionsbeskrivning Spaniel i SSRK. Ingegerd kontaktar de ansvariga för att
starta en utbildning av beskrivarteam snarast.
Styrelsen tackade för informationen.

§ 139 Jakt
• Jeanette informerar om A provet och att allt är klart med domarna. Till träningen/novis

är 10 av 16 platser fyllda i dagsläget. Det praktiska arbetet runt A-provet är under
kontroll.

• Höstens utbildningsjakt är fullbokad och 5 skyttar skall bokas till detta tillfälle.
• Jeanette informerar om att SSRKs retriverjaktskommitténs ordförande Benke Odenmark

önskar ha en genomgång av gällande regler innan 30/10 inför regelrevideringen 2027.
• Jeanette undersöker intresset att göra en Jakt stamtavlebok där medlemskap skall vara

obligatorisk.
• Jeanette och hennes kommitté kommer under hösten att undersöka intresset hos

medlemmarna för en eventuell Jaktresa till England.

§ 140 Utställning
• Agnes informerar att Club Show 2024 8 juni är under kontroll, annons om Club Showen

kommer i Labradoren nr 4. Budget mm kommer att vara klar i höst. Domare och
ringsekreterare är klara. En domarpresentation kommer i Labradoren under våren.

• Club Show 2025 är i Värmland och kommer att synkroniseras med utställningen SSRK
håller samma helg.
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• Regionerna ansökan om att arrangera Club Show 2026 skall vara inne senast 31/8. Agnes 

påminner regionerna att skicka in intresseanmälan och Amanda påminner regionerna på 
FB regionsida. 

 
• Utställningskommittén önskar få förlag på ytterligare kompetenta föredragshållare till 

kursen Anatomi & Bedömningskursen. 
• I protokoll nr 10–2023 § 121 beslutade styrelsen Agnes skulle vara sammankallande i 

arbetsgruppen inför SSRKs domarkonferens 2025. Styrelsen önskar revidera detta beslut 
och att Jan-Erik Ek blir sammankallande och övriga ledamöter i arbetsgruppen är Agnes 
Hellman, Katarina Ramberg samt Ulrika Henriksson. 
Beslut: Styrelsen beslutade att revidera beslutet i protokoll nr 10 §121 och därmed är 
Jan-Erik sammankallande i arbetsgruppen inför domarkonferensen 2025. 
 

• Styrelsen diskuterade om det eventuellt finns ett intresse att göra en gemensam 
stamtavlebok för de nordiska länderna.  
Beslut: Styrelsen beslutade att ge Agnes i uppdrag att kontakta de nordiska länderna 
och undersöka intresset för en gemensam stamtavlebok. 

 
 

§ 141 Utbildning 
• Ann-Charlotte informerar om att hon önskar att Peter Janzon skall ingå i 

utbildningskommittén. 
Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna att Peter Janzon ingår i kommittén. 
 

• Ann-Charlotte arbetar för att det skall anordnas en godkänd SKK uppfödarutbildning på 
distans i Labradorklubbens regi. Kurskostnaden hos SKK är 2700 exkl boken och styrelsen 
önskar subventionera kursen för sina medlemmar. 
Beslut: Styrelsen beslutade kostnaden för uppfödarutbildningen skall vara 900 kr per 
deltagare exkl boken. 
 

• Ann-Charlotte informerade om instruktörsutbildningen och Brush-up som kommer att 
genomföras den 30/9–1/10. 
Styrelsen tackade för informationen. 

 
 
 

§ 142 Klubben 
• På Jan-Eriks initiativ har styrelsen diskuterat en gemensam resa för intresserade 

medlemmar till England. Jan-Erik har varit i kontakt med en engelsk uppfödare för att få 
information om en intressant föreläsare och utställning.  
Annons om detta evenemang kommer i Labradoren nr 4. 

 
• Styrelsen undersöker möjligheten till ett byte av medlemsregister från Medlemssupport 

till SKK medlemsregister. 
Beslut: Styrelsen beslutar att Bosse får uppdraget att undersöka detta. 
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§ 143 Regionerna 
• Eftersom det finns en stor nytta i att samtliga som har samma ansvarsområden i regioner/HS 

träffas och pratar så beslutades det 2022 att införa funktionärsträffar. Dessa 
funktionärträffar kommer att fortsätta framöver. 
 

 
§ 144 Information. 
• Det har framkommit funderingar på vem som står som ägare till Labradorklubbens domän 

och om ett eventuellt byte behöver göras. 
Beslut: Styrelsen beslutade undersöka detta och om behovet finns så skall Amanda vara 
kontaktperson. 

• Camilla Kretz, Monica Damell Modin och Marita Björling har lämnat sina uppdrag i 
redaktionskommittén. 
Beslut: Styrelsen beslutade att utse Amanda till sammankallande i redaktionskommittén 
och tackar de avgående ledamöterna för väl utfört arbete. 
 

 
§ 145 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 
 
§ 146 Kommande möte  
21–22/10 kl 10.00 Upplands Väsby  
25–26/11 kl 10.00 Upplands Väsby.  
27–28/1 kl 12.00 Örebro.  
Regionträff och fullmäktige 16–17 mars 2024 
 

 
 
§ 147 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade och avslutade mötet 

 
 
 
 
 
--------------------------------------------------------              -------------------------------------------------------- 
Ordförande Jan-Erik Ek                                                 Sekreterare Kari Sundqvist 
 
 
 

 
-------------------------------------------------------- 
Justerare Bo Norling 
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